
Zápis ze zasedání Rady školy ze dne 13. září 2007

program schůze:

1) volba zapisovatele
2) schválení programu
3) schválení Výroční zprávy školy za šk. rok 2006/2007
4) projednání návrhu Finančního plánu školy pro rok 2007/2008
5) různé

- zapisovatelem vybrán M. Tvrz
- program schválen všemi hlasy
- při projednáváni Výroční zprávy upozornil p. Gardáš, že ve výčtu preventivních akcí 
(prevence sociálně patologických jevů) je nepoměr jejich četnosti u jednotlivých tříd; M. Tvrz 
uvedl, že zřejmě třídní učitelé neuvedli všechny uskutečněné akce; ještě se ujistí u 
koordinátory ing. Nesňalové a zjedná nápravu
- s výše uvedenou výhradou Výroční zpráva schválena všemi hlasy
- projednávání návrhu Finančního plánu: poukázáno na to, že vzhledem k vyšším cenám 
energií a potravin došlo k navýšení souvisejících položek; v souvislosti s energiemi se ukazuje 
jako stále větší nutnost výměna oken na pracovišti Horácké náměstí; p. Malinová i p. Gardáš 
potěšili zbytek Rady sdělením, že dle neoficiálních zpráv se věci ubírají správným směrem
- návrh Fin. plánu projednán bez zásadních připomínek
- dále bylo M. Tvrzem sděleno, že se podařilo vyřešit přístup do budovy Uprkova službou na 
vrátnici v době 9.00 – 11.00
příští zasedání bude pokud možno v termínu nejbližších hovorových hodin, tj. 8. 11. 2007


